



要求不獲編配之學校馬匹 / 小馬

REQUEST TO NOT BE ALLOCATED A NOMINATED SCHOOL HORSE / PONY

由於個別原因，雙魚河騎術學校明瞭部份騎手不欲被編配某隻馬匹或小馬。如騎手希望在課堂或比賽期間不被編配其中一隻學校馬匹 / 小馬，可填寫及遞交此表格並電郵至 riding.br@hkjc.org.hk 作電子紀錄。

BRRS appreciates that some riders have a particular school horse or pony they do not want to ride for any number of reasons. Submission of this form enables you to nominate ONE school horse/pony to not be allocated for you to ride in any lessons or competitions.

Please complete and submit this form by email to riding.br@hkjc.org.hk for electronic record.

會員名字

Member's Name: _____

會員號碼

Membership No: _____

本人欲要求在日後不被編配以下之馬匹 / 小馬。

I nominate the below named school horse/pony to not be allocated to me in future:

_____ (馬匹 / 小馬之名稱 Name of School Horse / Pony)

_____ (馬匹 / 小馬之號碼 No of School Horse / Pony)

請指出不欲策騎上述馬匹 / 小馬之特別原因

Please specify reason for not wanting to ride the above named horse/pony:

- | | | | |
|--|----------------------------------|--|--------------------------------|
| <input type="checkbox"/> 過往曾墮下 | <input type="checkbox"/> 頑皮 | <input type="checkbox"/> 困難策騎 | <input type="checkbox"/> 其他 |
| <input type="checkbox"/> Fell off previously | <input type="checkbox"/> Naughty | <input type="checkbox"/> Difficult to Ride | <input type="checkbox"/> Other |

(請在以下詳細列明 please specify details below)

除上述馬匹 / 小馬外，我明白及接受遞交此表格並不代表我可以選擇日後課堂上策騎的馬匹 / 小馬，並了解到課堂上馬匹之安排是依據雙魚河馬術中心之顏色等級，由香港賽馬會馬術教練根據本人的策騎能力及課堂類型從而編配合適之馬匹 / 小馬。

Other than the above named horse / pony, I accept that this request does not entitle me to select which horse or pony I am allocated for future lessons, and that the horse/pony allocated to me is according to HKJC Equestrian Coach's discretion based on the BREC Colour Levels for suitability of horse/pony, rider and lesson type booked.

簽署

Signature: _____

日期

Date: _____



收取表格之馬術中心職員姓名及簽署

Received by Equestrian Office

Staff Signature

日期 Date

接受 Accepted / 拒絕 Rejected

批准 Approved By

馬術教練簽署
Equestrian Coach
Signature

雙魚河馬術中心
馬術高級經理簽署
Senior Manager,
Equestrian (BREC)
Signature

日期 Date

日期 Date

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and / or on http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp